
Namens inmiddels bijna 300 leden zijn wij verheugd om vanavond het woord tot u te richten. 

Onze gezellige Sallandse Hockey club in het landelijke Raalte groeit uit zijn veld. 

Ooit in 1972 opgericht heeft de Sallandse Mixed Hockey Club een mooie geschiedenis opgebouwd 

aan sportpark de Ramele. De laatste jaren is er door nieuw maar vooral betrokken bestuur, de club 

flink in leden aantal gegroeid. Het clubhuis en het veld uit 2000 zijn thans extra gedateerd. 

Een club is een samenkomen van leden die gezamenlijk een doel hebben in ons geval is dat 

hockeyen. Daar zijn randvoorwaarden voor nodig en die moeten voortdurend bekeken worden.  

Door de zojuist geschetste sterke groei in het aantal leden en door dat het huidige veld bijna 15 jaar 

oud is  is, is er een veldcommissie samengesteld. Daar heb ik me bij aangesloten samen met Otto 

Lindeman en Cor Verbaas die tevens penningmeester is van de club.  

We hebben de situatie geanalyseerd en hebben contact opgenomen met de KNHB en iedereen die 

bij met het veld te maken heeft gehad. Het werd ons snel duidelijk dat er snel gehandeld moet 

worden om de club in stand te houden en de groei te faciliteren. Toen zijn we contact met de 

gemeente getreden die de eigenaar van het veld is en die deze ontwikkelingen natuurlijk moet 

hebben zien aankomen en daar in de budgetten reserveringen voor moet hebben gemaakt. 

In juni met de verantwoordelijk wethouder Gosse Hiemstra, Paul Kruiper en Peter Gras rond de tafel 

gezeten en ons plan gepresenteerd. We verachten geen wonderen maar wel dat het probleem wordt 

erkend en dat er met ons wordt meegedacht. We hadden verwacht om in het najaar stappen in die 

richting te kunnen hebben gezet. 

Al met al is er feitelijk niets gebeurd en duurt de procedure met de gemeente lang en zijn we na een 

half jaar niets opgeschoten. De gemeente zit midden in de budget procedure maar hockey komt daar 

behoudens een zin over het onderzoek naar een tweede veld niet in voor. Er staan geen bedragen 

noch reserveringen in het budget 2016 en meer jaren raamwerk 2017 – 2019. 

Er staat slechts dus een zin in het budget dat er onderzocht moet worden of de hockeyclub een 

tweede veld nodig heeft. Zoals gezegd  staan echter nergens bedragen bij. 

 Uit archieven blijkt echter dat de discussie over de uitbrieding van SMHC niet nieuw is en dat er 

reeds in mei 2011 door de gemeente een besluit is genomen  voor een tweede hockeyveld en een 

nieuw clubhuis in sportpark Ramele.  

Het besluit omvat het draaien van het huidige veld en het plaatsen van het tweede veld er naast. Er 

staat wel bij dat dit afhankelijk is van de leden groei, dit is echter thans wel het geval.  

In seizoen 2010 / 2011 hadden we 175 wedstrijd spelende leden. Thans, in seizoen 2015 / 2016 zijn 

dat er 245 wedstrijd spelende leden, daar komen benjamins en trimmers dus nog bij, een groei van 

40%. Het ledental van de club groeit gestaag door en zonder tweede veld moet er een ledenstop 

komen. We zouden dit zeer betreuren.  

Onze vraag aan de gemeente is: 

We vragen ons als club en met name als veldcommissie af wat er met dit besluit van mei 2011 is 

gebeurd en waarom er bij de gemeenten niet overgegaan wordt tot het ten uitvoer brengen van dit 

besluit. We zijn dan ook zeer teleurgesteld dat er ondanks dit besluit en de gesprekken met de 

gemeente niets in het budget is opgenomen voor de hockeyclub tot aan 2019 toe. 


